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MINUTA 

şedinţei publice din data de 19.01.2023 

În conformitate cu prevederile art. 7 alin. I O) din Legea nr. 52/2003 privind 

transparenţa decizională în administraţia publică, republicată, Primăria Sectorului 2 

Bucureşti a organizat şedinţa publică pentru dezbaterea proiectului bugetului general 

al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti pe anul 2023, iniţiat de domnul Radu 

Nicolae Mihaiu - Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti . 

Prin Anunţul public nr. 5148/ 1O.O1.2023 s-a adus la cunoştinţă publică 

organizarea şedinţei publice din data de 19.01.2023, ora 17:00, şedinţă desfăşurată la 

sediul Primariei Sectorului 2, Str.Chiristigiilor nr.11-13, Sector 2, in sala Ion Luca 

Caragiale, ·etajul 3 si online, pe platforma de videoconferinţă-WEBEX, pentru 

dezbaterea publică a proiectului, fiind asigurat accesul şi dreptul la libera exprimare a 

cetăţenilor interesaţi, conform legii . 

S-au precizat în cuprinsul anunţului modalităţile de participare, de înscriere la 

cuvânt şi despre posibilitatea de a depune în scris recomandări/propuneri referitoare la 

proiectul de hotărâre supus dezbaterii publice, atât la Serviciul Registratură, Relaţii cu 

Publicul sau transmise în format electronic la adresa indicată. 

La şedinţa publică de dezbatere din data de 19.01.2023, au paiticipat: 

);;>- Din partea Primăriei Sectorului 2, la prezidiu: 

• Dl Radu Nicolae Mihaiu - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti; 

• Elena Tudose- Administrator Public - Primăria Sectorului 2; 

• Dna Pîrvan Florentina - Director executiv Directia Economică - Primăria , 

Sectorului 2; 

• Dna Andreea Velciu- consilier Buget Local -CFP - Primăria Sectorului 2; 
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~ Din partea Primăriei Sectorului 2 şi instituţiile publice sub autoritatea 
Consiliului Local Sector 2, prezenti în sală: 

• Dl Drugău Alin Vasilică - Director general Administraţia Domeniului 
Public Sector 2; 

• Dna Ciobanu Carmen- Director executiv Direcţia Generală de Asistenta 
Sociala si Protectie a Copilului Sector 2; 

• Dna Daiana Tanasescu- Director general al Politiei Locale Sector 2; 

• Dutu Cristian Atanasie- Director executiv al Directiei Generale Venituri 
Buget Local; 

• Reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Primăriei Sectorului 2 şi ai 
instituţiilor publice sub autoritatea Consiliului Local Sector 2. 

~ S-au înscris pentru luarea cuvantului un numar de 4 persoane, fiind 
asigurata libera exprimare a cetatenilor, astfel: 

• Dl Antonio Gal 

• Dna Voinea Carmen Giorgiana 

• Dl Valentin Ilie 

• Dl Popa Victor Haralambie Alexandru 

In mediul online au/ost prezente urmatoarele persoane: 

• Dl Marius Herzog 

• Dl Gabriel Waspusch 

• Dna Alexandra Enescu 

• Dna Carmen Voinea 

• Dl Valentin Ilie 

În deschidere, dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucuresti, aduce la cunoştinţă publică, ca în sedinta care are loc este vorba despre 
Dezbaterea privind bugetul pe anul 2023 al Sectorului 2. 
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Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 prezintă câteva aspecte legate 
de buget, faptul că Sectorul 2 are un buget record, este un buget de peste 2,23 miliarde 

de lei, recordul fiind la bugetul de investitii. Este un buget care trece de un miliard de 
lei. 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: De ce este important să avem 

un buget de investiţii? Este important, pentru că investiţiile adaugă valoare în toţi anii 
care urmează, nu doar în anul în care sunt cheltuiţi banii. Faptul că avem străzi mai 
bune, duce la o calitate a vieţii mai bună. O poluare mai scăzută, duce la creşterea 

nivelului zonei şi asta generează taxe suplimentare. Faptul că avem eficienţă 

energetică mai bună, înseamnă că plătim mai puţin la întreţinere, consumăm mai 
puţină energie şi facem economii în fiecare an de acum înainte. Faptul că avem mai 

multe grădiniţe, că avem şcoli mai bune, duce la îmbunătăţirea vieţii, duce la mai puţin 
trafic, duce încă o dată la creşterea nivelului zonei în care sunt construite acestea şi 
duce inclusiv la creşterea taxelor, pe lângă creşterea calităţii vieţii. La fel, faptul că 

avem investiţii în parcuri, în spaţii verzi duce la creşterea calităţii vieţii şi asta duce la 
o bunăstare pe termen lung pe care ne-o dorim şi la care se adaugă an de an toate 

celelalte cheltuieli de investitii. 
' 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 prezintă sursele de unde provin 

banii din bugetul Sectorului 2 al Municipiului Bucuresti. Sunt destul de mulţi bani din 
cotele defalcate de impozit, din TV A, mai sunt şi din taxele locale. Nu ne trebuie alte 
fonduri . Am crescut foarte mult veniturile din fonduri europene, pe care le ţintim anul 

acesta. O să vedem şi într-un slide ulterior. Am tăcut credite, pentru că atunci când 
investeşti, banii din credit produc valoare şi atunci merită să plătim dobânzi. Sigur, le
am negociat, să fie cele mai mici dobânzi de pe piaţă . De asemenea, o parte din 

venituri sunt din excedentul bugetar al anului trecut. Un corolar al lucrului pe investiţii 

este faptul că apar excedente bugetare. Dacă o să am timp, o să detaliez puţin de ce 
prin acest mecanism apar excedente bugetare şi de ce acest lucru nu este neapărat un 

lucru rău. 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 : Cum se împarte bugetul de 

venituri? Avem 40% din venituri, cotele defalcate din impozitul pe venit, aşa cum l-a 
transmis Guvernul României prin alocarea bugetară de anul trecut, 20% din impozite 

şi taxe locale, 16% din fonduri europene, 11 % din cote defalcate pe TV A, 9% din 

credite şi 4% venituri proprii şi subvenţii de stat. Este o diversitate foarte mare. 

Sperăm ca în bugetul de anul viitor, să avem procente mai mari, în cazul fondurilor 

3 



europene şi procente mai mici în cazul creditelor, pentru că asta înseamnă că, aceste 

credite vor fi practic aceleaşi, dar, crescând bugetul, procentele vor fi mai mici. De 

asemenea, urmărim să creştem şi veniturile proprii. Subvenţiile de stat nu sunt în 
gestiunea noastră directă. 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: prezinta slide-ul urmator 
legat de bugetul general consolidat. Avem un buget general consolidat in valoare de 
1,072 miliarde a fost în anul 2020, anul în care am preluat mandatul. În anul 2023, am 

ajuns la 2,234 miliarde de lei. Practic, avem un buget de două ori mai mare. Sigur, asta 
vine şi în contextul inflaţiei, dar nu doar al inflaţiei, ci vine în contextul absorbţiei de 
fonduri europene, al utilizării eficace a creditelor şi al faptului că ducem aceşti bani în 

investiţii. Avem o prioritate în fondurile europene. În anul 2020, au fost 3 milioane de 
lei decontaţi din fonduri europene. Ne planificăm anul acesta, de peste o sută de ori 
mai mult. Ne planificăm, 337 milioane de lei . Sigur, am aplicat mai multe proiecte pe 

fonduri europene, am câştigat destul de multe proiecte şi pe POIM, şi pe PNRR. Mai 
avem şi din POCA, atrase fonduri europene. Am diversificat cât s-a putut de mult, am 
apelat practic la toate apelurile pentru a atrage fonduri externe. De asemenea, ceea ce a 

crescut este gradul de încasare a taxelor locale. Dacă în anul 2020, au fost 278,5 
milioane de lei, în anul 2022, deci nu vorbim doar de prognoză, taxele locale au fost 
de 335 milioane de lei şi sperăm să crească şi în anul care urmează. Am crescut practic 

cu 25% gradul de colectare a taxelor şi impozitelor locale. Mă întorc puţin la investiţii 
şi aş vrea să spun cum au evoluat investiţiile în Sectorul 2, de când am preluat 
mandatul. În anul 2020, bugetul de investiţii din întregul buget a fost de 20%. În anul 

2021, am crescut la 32%. În anul 2022, pe execuţie, am crescut la 39% şi în anul 2023 

ne propunem 46%. Asta arată că, ceea ce ne dorim este să nu facem pomeni, să nu 
aruncăm bani, bunuri şi servicii şi încercăm şi depunem toate eforturile pentru a duce 
banii acolo unde contează, in investiţii. Mai sunt câteva discuţii, despre ce investim şi 

spuneam ceva mai devreme: investim în şcoli, investim în străzi, investim în 

anvelopare termică, investim în spaţii verzi, investim în mediu, în colectare separată şi 
o să vedeţi, chiar dacă nu apare în bugetul de investiţii, eu consider că unele cheltuieli 

care apar la funcţionare sunt investiţii în oameni. Din bugetul de investiţii , din bugetul 
de dezvoltare avem 28% aproape, in învăţământ, aceasta înseamnă modernizări de 

şcoli, înseamnă modernizări de curţi de şcoli. Foarte important, înseamnă construirea a 

patru grădiniţe noi, practic de la zero. Înseamnă construirea a două creşe, care nu apar 

în bugetul acesta, deci nu sunt în aceşti bani, dar sunt două creşe care, sper eu, se vor 

finaliza anul acesta, sunt câştigate prin PNRR şi vor fi executate de Compania 
Naţională de Investiţii, rămânând în administrarea Sectorului 2. Deci, chiar dacă banii 
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acestia nu apar în acest buget, ei se vor reflecta în creşterea calităţii vieţii cetăţenilor, 

avem 22 milioane pentru o creşă mare, in str.Ion Vlad şi încă 12 sau 13 milioane, nu 
mai ţin minte exact, o creşă mică in zona Floreasca. Aceste investiţii nu apar în 
bugetul nostru pentru că sunt executate de altcineva, dar ele totuşi , sunt munca acestei 

administraţii. Avem 25% investiţii în reabilitare termică. Am luat practic toate 
fondurile care au fost disponibile prin PNRR pentru reabilitare termică. Vom depune 

şi anul acesta, dacă se deschid apeluri, prin programul operaţional regional. De 
asemenea, am diversificat sursele de finanţare şi am făcut şi un contract cu Banca 
Europeană de Investiţii, tot pentru eficientizare energetică şi vom accesa şi de acolo o 

sumă semnificativă de bani. 23% din investiţiile noastre merg în străzi. Avem o sumă 
record pentru străzi . Toate aceste străzi sunt obiective de investiţii, nu se duc pe 
reparaţii, pe bunuri, servicii, totul făcut pe genunchi pentru fiecare din aceste străzi . 

Avem proiecte, avem documentaţie de avizare a lucrărilor de investiţii , practic, 

urmărim atent, cum se face execuţia şi cum se face recepţia pentru fiecare din aceste 

străzi. Avem 11 % la sută din fonduri pe care îi vom investi în infrastructură de 
colectare de deşeuri. Este un proiect pe fonduri europene, pe care l-am semnat la 
finalul anului trecut. Este un contract de finanţare de 100 de milioane, mai exact, de 

116 milioane de lei pe care le-am obţinut repet, prin POIM şi care este extraordinar de 
util pentru Sectorul 2. Avem investiţie în spaţii verzi, de 4% şi alte 9,2% investiţii în 
diverse: care pot să însemne echipamente, pasajul de la Doamna Ghica, înseamnă 

utilaje pentru ridicat maşinile parcate ilegal şi aşa mai departe. Deci, 9% din buget se 
duc pe multe, multe obiective care au sume relativ mici, cea mai mare parte dintre 
acestea fiind cea pentru pasajul de la Doamna Ghica, în care ştiţi cu toţii, cât am 

investit şi că urmează să fie finalizat anul acesta în colaborare cu Primăria Generală. 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: prezinta slide-ul legat de 

investitiile în infrastructura. Investim în infrastructură, în şcoli, am vorbit de două 

creşe noi, am vorbit de patru grădiniţe noi, sunt 23 de şcoli modernizate, avem 25 de 
blocuri din PNRR, 32 de proiecte noi de anvelopări de blocuri şi 72 de proiecte în 
desfăşurare pe care le finalizăm. Referitor la străzi, avem 15 şantiere în desfăşurare, 70 

de străzi noi pe care le vom reabilita anul acesta şi sistematizarea a 1 O cvartale. Vă 

reamintesc că, sistematizarea înseamnă organizarea traficului în aşa fel încât să fie în 

primul rând, mai sigur pentru pietoni şi în al doilea rând, să creăm nişte locuri de 
parcare civilizate, să nu se mai parcheze pe trotuar şi să putem, prin sensuri unice, să 

creăm spaţii suplimentare în care să se parcheze legal. La salubrizare, proiectul POIM 

despre care vorbeam, avem 46 de autocompactoare, 5 .OOO de coşuri pe bulevarde 
(acesta nu este din POIM, dar este o investiţie care se face de la bugetul local), coşuri 
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de gunoi mai mari, mai cuprinzătoare, în aşa fel încât să nu se mai arunce deşeurile pe 

jos şi 2.500 de module de colectare selectivă pentru deşeuri din ambalaje. Avem 34 de 

milioane de lei alocate burselor şcolare, bursele despre care toată lumea ştie că în 

Sectorul 2 se dau la timp şi se dau şi mai mari decât în alte sectoare. Cheltuielile sunt 

mai mari decât în alte sectoare. Avem 15 milioane de lei pentru şcoală după şcoală. 

Şcoală după şcoală este un program care a pornit cu 900 de înscrişi în Ianuarie anul 

2022, iar în Ianuarie anul 2023, un an mai târziu, cu mici sincope datorate faptului că 

e un pionierat, un program care a funcţionat extraordinar anul acesta. Avem 2.500 de 

copii înscrişi şi ţintim să avem minim 3.000 până la finalul anului. Este un program în 

care copiii. primesc masă caldă la şcoală şi pot rămâne acolo până la ora 18, dacă 

doresc. Anul acesta avem alocat 20 milioane în programe pentru tineret, programe de 

sport pentru tineret şi 6 milioane de lei prevăzuţi în piste pentru alergare, în parcuri, la 

cultură. 6 milioane de lei prevăzuti pentru granturi şi 6 milioane în alte programe 

culturale. De asemenea, am alocat proiectelor sociale, 4 milioane de lei pentru 

intervenţii integrate, intervenţii care să ajute copii aflaţi în situaţii dificile, singuri la 

părinţi sau cu părinţi care muncesc şi care n-au mers la şcoală, la momentul în care 
aveau nevoie şi au ajuns la 9-1 O ani fără să meargă la şcoală. 

De asemenea, am alocat 16 milioane de lei locuinţelor pentru tineret. Este un proiect 
prin PNRR, în care se construiesc blocuri N-ZEB. Se numesc ele Nearly Zero - Energy 
Building, adică clădiri cu consum de energie aproape de zero, care aproape nu trebuie să 

fie încălzite sau răcite. 

Investim în timpul dumneavoastră. Timpul dumneavoastră este important şi asta 

înseamnă că vom încerca să scurtăm timpul de interacţiune cu administraţia, să puteţi 

folo~i timpul pentru altceva decât pentru stat la cozi. Şi asta înseamnă digitalizare. În 

primul rând avem proiectul e-PES-s doi, care este un program de digitalizare a 

primăriei şi care va ajuta la rezolvarea mai rapidă a interacţiunilor obişnuite cu 

primăria. Avem o platformă pentru asociaţiile de proprietari, în care asociaţiile de 

proprietari pot interacţiona cu primăria electronic, făcând totul mai transparent şi mai 

clar. Este un proiect din bani europeni prin POCA, programul operaţional capacitate 

administrativă. Avem programul e-social, care este un alt program tot pe fonduri 

europene, prin care serviciile sociale sunt gestionate de către platformă electronică 

care va fi integrată cu cea de la Ministerul Muncii şi ne dorim de asemenea baze de 

date integrate, să nu mai avem insule de baze de date care nu se conectează între ele, 

nu comunică între ele şi încercăm să conectăm cât mai mult se poate între aceste baze 

de date, de exemplu să avem o hartă a locurilor de parcare şi obţinerea locurilor de 
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parcare să se facă în baza unui protocol cu Direcţia de Taxe şi Impozite. Asta se 

întâmplă deja. 

Un alt lucru în care vrem să investim, în siguranţa noastră ca pietoni. Avem 

sistematizarea pentru 1 O cvartale. Anul acesta finalizăm infrastructura pentru ridicarea 

de maşini parcate ilegal, finalizăm platforma de pe Aleea Bistricioara, unde se se vor 

depozita până la o sută cincizeci de autoturisme şi vom putea duce acolo maşinile 

parcate ilegal. De asemenea, vom cumpăra utilaje suplimentare pentru ridicarea 

acestor maşini. Vom investi în şcoli mai sigure, garduri de protecţie, vom implementa 

mai multe sisteme de tip sen-ride. Am alocat un milion de lei pentru 50 de treceri 

suprailuminate. Sunt extraordinar de utile aceste treceri de pietoni, în care noaptea se 

pot vedea mult mai bine şi să pot evita foarte multe accidente. Vom investi de 

asemenea în mobilitate. Pasajul de la Doamna Ghica, trebuie să fie finalizat anul 

acesta şi avem alocaţi 15 milioane de lei, pentru finalizarea lucrărilor. De asemenea, 

studiul de fezabilitate pentru tramvaiul de la Delfinului la Pipera. Alocăm 4 milioane 

de lei pentru acest studiu de fezabilitate si 4 milioane de lei pentru studiul de 

fezabilitate privind pistele de biciclete, un alt proiect pe PNRR pe care l-am câştigat şi 

pe care trebuie să-l ducem până la capăt împreună cu Primăria Capitalei. 

Investim în spaţiul verde, investim în oxigen, investim în salba de lacuri, unde 5 

milioane de lei se duc doar în ecologizarea salbei de lacuri, pentru că, ştiţi cu toţii, de 

zeci de ani, s-au tot aruncat acolo deşeuri şi dacă vrem să folosim această salbă de 

lacuri aşa cum merită, trebuie în primul rând s-o curăţăm. Refacem parcuri în lucru, 

pista de alergare la Morarilor şi aleile din parcul Florilor. M-am concentrat foarte mult 

pe investiţii. 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 a acordat cuvantul doamnei 

Pirvan Florentina - director executiv Directia Economica, pentru a prezenta bugetul in 

integralitatea lui. 

Dna Pîrvan Florentina - director executiv Directia Economică, Primăria , 
Sectorului 2, multumeste dlui Primar pentru prezentarea frumoasa. Aceasta face o 

scurta prezentare a Raportului la proiectul bugetului general al Sectorului 2 al 

Municipiului Bucuresti pe anul 2023. 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 : încheie prezentarea s1 

deschide dezbaterea pentru cei din mediul online precum si cei prezenti fizic. 
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Dl Victor Popa, reprezinta tlomeniul tineret si sport, acesta face o scurta 
prezentare a anului incheiat, an care a stat sub egida anului european al tineretului. 
Felicita pentru infiintarea Consiliului pentru probleme de tineret, dar nu regaseste 

sumele alocate pentru aceasta in anul 2023. Multumeste dl Primar, pentru prezentarea 
tinuta. 

Dl Valentin Ilie, preia cuvantul, acesta are o Întrebare legata de microbuzele 
scolare care se vor achizitiona, in anul 2023 : 

l .Câte microbuze se vor achizitiona şi pentru ce vor fi ele folosite? 

La aceasta intrebare raspunde Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 : 
Este vorba despre microbuze achizitionate de către DGASPC, dacă nu mă înşel, 
microbuze care ajută pentru a duce copiii către şcoală. Este vorba despre 2 microbuze. 

Dna Alexandra Enescu, preia cuvantul si adreseaza o intrebare legata de 

constructia salilor de sport: 

In ce masura se vor face publice aceste investiţii, adică cum vom afla care sunt 

şcolile sau unităţile de învăţământ de pe raza Sectorului 2 care vor beneficia de astfel 
de investiţii? La scoala generala numarul 51 din Sectorul 2, de pe strada Herţa, este 
prevăzută construcţia unei săli polivalente de sport. Nu am văzut nici măcar un studiu 

în acest sens vizavi de ea, decât nişte randări, dacă pot spune la acea vreme. Deci, 

întrebarea finală şi vă mulţumesc, închid: 

Cum se vor alege instituţiile, unităţile de învăţământ de pe raza Sectorului 2, 

propuse pentru a beneficia de investiţiile unor săli de sport? şi, specific, dacă se poate, 
un răspuns acum, dacă nu, voi formula această solicitare în scris pentru şcoala nr.51 , 
dacă este prevăzută începerea sau finalizarea construcţiei sălii de sport despre care s-a 

tot vorbit. 

La aceasta intrebare raspunde Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 : 

Aş spune că, lista de investiţii va apărea publicată în momentul publicării acestui 

raport. Deci, veţi putea consulta lista de investiţii care are alocare bugetară, v-aş spune 
săptămâna viitoare, probabil. Pe lângă acesta, vor mai apărea investiţii după ce vom 

avea documentele, birocraţia necesară efectuării lor. Realizarea oricărei investiţii trece 

prin mai mulţi paşi birocratici. Dacă avem un obiectiv nou de investiţii, acesta trebuie 

să fie precedat de un SF, adică un studiu de fezabilitate pentru unele din investiţiile pe 

care intentionăm să le facem în acest an. Studiile de fezabilitate sunt în lucru sau , 

8 



D.A.L.1-urile sunt în lucru şi în momentul în care ele sunt aprobate în Consiliul Local, 

se aprobă indicatorii tehnico-economici . În acel moment, ele pot intra pe listele de 
investiţii . Referitor la şcoala generala nr.51 o să întreb şi sper să vă răspund în cadrul 
acestei şedinţe dacă este inclusă în lista de investiţii, dacă nu, cu siguranţă vă vom 

răspunde în cursul zilei de mâine. Sper să reuşim astăzi. 

Dl Victor Popa, reprezinta domeniul tineret si sport, are cateva intrebari: 

I .Dacă strategia de dezvoltare durabilă integrată de anul trecut, care a fost în 
dezbatere, s-a votat, s-a adoptat? 

La aceasta intrebare raspunde Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 : 

Incă nu s-a adoptat. Va exista o dezbatere joia viitoare cu consilierii locali şi o să 
o supunem la vot cât de curând. 

2.La Primăria Sectorului 3 s-a încercat anul trecut, sper eu, că toată lumea a fost 

mulţumită şi este o reuşită, bugetarea participativă pentru tineret. Nu ştiu dacă în 
Sectorul 2 este o astfel de implementare, un astfel de program este în consens cu 
politica dumneavoastră. 

La aceasta intrebare raspunde Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 : 

Pentru bugetare participativă, Sectorul 2 are alocat un milion de lei. Încă 
aşteptăm să vedem exemple de bune practici, de programe pe parte de bugetare 
pa1ticipativă care, chiar sa funcţioneze. Eu recunosc cinstit că, deşi prevedem an de an 
astfel de bugete, detaliile de implementare ale acestui program de bugetare 

participativ, evaluarea, cum se duc proiectele din momentul în care sunt votate până la 
capăt, incă nu s-a văzut un exemplu de bună practică nicăieri, nici la Sectorul 3, nici la 
alte primării de prin ţară şi chiar am căutat. Pe lângă bugetare participativă, mai avem 

granturile pe Legea 350/2005 despre care ştiţi şi care sunt pentru ONG-uri şi care, 

desigur, au legea proprie de funcţionare şi birocraţia necesară. Vom mai avea, de 

asemenea, granturi pentru proiecte culturale, pe OG 51/1998. Anul acesta am pus în 

consultare publică regulamentul de funcţionare pentru OG 51/ 1998, care e pentru 
granturi culturale. Pentru tineret, în mod special nu avem prevăzut un capitol în acest 
moment, dar poate ne gândim şi vedem o variantă de acest fel. 
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Dna Alexandra Enescu, preia cuvantul, are cateva intrebari despre bugetul 
capitolului aparare, respectiv Centrul Militar. 

1. Dacă puteţi să detaliaţi care a fost bugetul pe bunuri ş1 serv1c11, ce sunt 

incluse acolo? 

2. Ce înseamnă cheltuieli de capital şi de asemenea, care este baza de calcul, ce 

aţi luat-o în considerare, în momentul în care aţi prevăzut suma asta? 

La aceasta intrebare raspunde Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 : 

O să încerc să răspund un pic mai târziu. Este evident în nota de fundamentare 

acest lucru şi la suma aceasta, recunosc că nu am alocat o atenţie deosebită ca să ştiu 

aceste detalii pe dinafară. Vreau să revin legat de şcoala nr. 51, sală de sport este prinsă 

pe lista de investiţii a CN1-ului (Compania Naţională de Investiţii) ceea ce înseamnă 

că ei prioritizează când se va face acest lucru. O să facem o adresă către dumnealor, să 

vedem când revin şi încerc să vă răspund dacă este prinsă in bugetul acestora de anul 

acesta, (nu este în bugetul Primăriei Sectorului 2). 

Dna Pîrvan Florentina - director executiv Directia Economică, Primăria 
' 

Sectorului 2, aduce completari legate de bugetul capitolului aparare, respectiv Centrul 

Militar: 

La Centrul Militar, avem prinse recablarea reţelelor de calculatoare, 36 de mii de 

lei, documentaţii tehnico-economice pentru imobilul din strada Thomas Masaryk 

nr.22, un buget de 25 de mii de lei , credite bugetare de 61 de mii de lei pentru lucrările 

de investiţii minime, aş spune eu la această construcţie pe care o deţinem în Tomas 

Masari. De asemenea, la bunuri şi servicii, asigurăm Centrului Militar, papetărie, 

cartuşe, tonere, materiale pentru curăţenie, energie electrică, gaze naturale, cheltuieli 

cu consumurile de apă, carburanţi pentru autovehicule, piese de schimb diverse atât 

pentru partea de calculatoare cât şi pentru maşina care o au în dotare, servicii de 

revizii, reparaţii şi întreţinere a autovehiculelor întreţine, reparaţii imprimante şi 

multifuncţionale, cât şi piese de schimb pentru acestea, serviciile de poştă, 

telecomunicaţii, radio, TV, internet, abonamentele cu telefonia fixă şi mobilă TV şi 

internet, timbrele poştale, servicii de furnizare date, servicii de telefonie fixă, servicii 

de întreţinere şi echipamente aferente centrale termice, servicii de mentenanţă a 

echipamentelor de climatizare, servicii de verificare şi măsurare a prizelor de pământ 

şi paratrăsnet, servicii de întreţinere, reparaţii imprimate şi multifuncţionale. În 

general, cheltuielile uzuale de funcţionare ale acestui centru sunt 500 de mii. 
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În baza propunerilor/recomandărilor prezentate în cadrul şedinţei publice din data 

de 19.01.2023, actul normativ supus dezbaterii publice va fi redactat şi afişat pe site-ul 

Primăriei Sector 2, conform prevederilor Legii nr.52/2003 privind transparenţa 

decizională în administraţia publică, republicată. 

Prezenta minută a fost întocmită, cu prilejul desfăşurării şedinţei publice pentru 

dezbaterea proiectului bugetului general al Sectoului 2 al Municipiului Bucureşti, pe 

anul 2023, din data de 19.01.2023, orele 17:00, şedinţă desfăşurată online, pe 

platforma de videoconferinţă-WEBEX. 

PRIMAR, 
RADU NICOLAE MIHAIU 
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